
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju w dniu 12 marca 2024 roku 
Szkoła Podstawowa w Podkowie Leśnej ul. Jana Pawła II 20 

 
Obecni: 
- Bożena Majewska – Przewodnicząca  
- Małgorzata Łaskarzewska 
- Wojciech Żółtowski 
- Dąbrówka Smolny 
- Sławomir Lasota 

oraz 
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka 
Kierownik Referatu Planowania i Rozwoju Miasta w Urzędzie Miasta Podkowa Leśna Iwona 
Zalewska 
 
PRZYJĘTY PORZĄDEK POSIEDZENIA 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
a. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040, 
b. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2024 r., 
c. wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 
nieruchomości położonej w Mieście Podkowa Leśna. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1) 

Przewodnicząca Komisji rozpoczęła posiedzenie o godzinie 19.05, przywitała obecnych na 
posiedzeniu członków Komisji (obecnych 5 członków Komisji: Bożena Majewska, Dąbrówka 
Smolny,  Wojciech Żółtowski, Małgorzata Łaskarzewska, Sławomir Lasota) oraz stwierdziła 
kworum. 

Ad. 2) 

Przewodnicząca Komisji zarządziła przegłosowanie projektu protokołu z posiedzenia Komisji 
Gospodarki i Rozwoju z 20 lutego 2024 roku. 
W wyniku głosowania: 3 za, 0 przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu, protokół został 
przyjęty. 
 
Ad. 3) 

a)  

Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że w uchwale budżetowej po stronie 
dochodów wprowadzono zmiany związane ze zwiększeniem subwencji oświatowej 



podyktowane podwyżkami dla nauczycieli, zwiększeniem dotacji na Przedszkole oraz 
klasyfikacji środków na przebudowę ul. Warszawskiej. Do budżetu wprowadzone zostają dwie 
pozyskane przez Miasto dotacje: 200.000 zł z programu „Mazowsze dla klimatu” w ramach, 
którego wykonane zostaną nasadzenia i 32.000 zł z programu „Mazowsze dla zwierząt” w 
ramach, którego wykonane zostaną zabiegi czipowania i sterylizacji zwierząt bezdomnych. W 
planie wydatków wprowadzono zmiany w zakresie: przebudowy dróg (4.500.000 zł), 
modernizacji pomieszczenia w budynku CKiIO (260.000 zł), pielęgnacji zieleni (320.000 zł), 
ochrony zwierząt (32.000 zł), zadań związanych z przeciwdziałaniem alkoholizmowi. Do 
budżetu wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne dotyczące budowy ścianki wspinaczkowej 
w hali sportowej oraz postawienie boulderów do wspinaczki na terenie Szkoły Podstawowej, 
na co gmina otrzymała dofinansowanie.  
 
Radny Sławomir Lasota spytał skąd w budżecie pojawiła się kwota 4,5 mln na przebudowę 
dróg. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że każdego roku w marcu po rozliczeniu 
sprawozdań finansowych i wykonaniu wszelkich bilansów można określić aktualną liczbę 
wolnych środków w budżecie, które można przesunąć na wybrany cel. Dodatkowo gmina 
otrzymała dofinansowanie na remont ulicy Gołębiej, Sokolej, Warszawskiej i Zachodniej.  
 
Radna Małgorzata Łaskarzewska spytała skąd wynika tak niska kwota dofinansowania 
pozyskanego dla CKiIO. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że dofinansowanie zostało przyznane w 
kwocie określonej we wniosku. Środki mają być przeznaczone na oświetlenie i remont sali 
kinowej w budynku CKiIO przy ul. Świerkowej.  
 
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że zmiany wprowadzone w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej dotyczą wszelkich zmian w uchwale budżetowej. Zadłużenie Miasta 
Podkowa Leśna sukcesywnie maleje, ponieważ gmina nie zaciąga nowych kredytów i spłaca 
te obecne.  
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Rozwoju zarządziła zaopiniowanie projektu uchwały w 
sprawie „zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040”. 
Wyniki głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

b)  

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Rozwoju zarządziła zaopiniowanie projektu uchwały w 
sprawie „zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2024 r.”. 
Wyniki głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 



c)  

Kierownik PRM Iwona Zalewska powiedziała, że omawiany teren w wielkości 106m² jest 
ogrodzony i użytkowany przez mieszkańców, ponieważ stanowi wjazd do ich garażu. 
Wcześniejszą uchwałą Rada Miasta wyraziła zgodę na dzierżawę tego terenu przez okres 3 
lat. W związku ze zbliżającym się końcem terminu umowy dzierżawy, mieszkańcy zgłosili się 
do gminy z wnioskiem o jej przedłużenie na kolejne 10 lat. Za dzierżawę mieszkańcy uiszczają 
corocznie opłatę, w 2023 roku była to kwota w wysokości 600 zł.  
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Rozwoju zarządziła zaopiniowanie projektu uchwały w 
sprawie „wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 
lat nieruchomości położonej w Mieście Podkowa Leśna”. 
Wyniki głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad. 4) 

Radny Sławomir Lasota spytał czy Radni będą kontynuować dyskusję nt. wydatkowania 
środków wygranych przez gminę w konkursie ilości osób zaszczepionych przeciw COVID-19.  
Przewodnicząca powiedziała, że decyzję o przeznaczeniu tych środków pozostawia dla 
kolejnej kadencji Rady Miasta. Pomysły wypracowane przez członków Komisji zostaną spisane 
i przekazane do Radnych nowej kadencji. 
 
Ad. 5) 
Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie o godzinie 19.35. 

 

Protokół sporządziła Marta Myszkowska 

                                                                                                      
Przewodnicząca Komisji  

     Gospodarki i Rozwoju  
/-/ 

Bożena Majewska 

 
 


